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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

MVDr. Hrdlík: 

Čo bude s hokejbalom? Urobilo sa tam nejaké dofinancovanie? Došlo k nejakému stretnutiu 

hokejbalistov?  

 

Mgr. Mokáňová: 

Ja si myslím, že všetko je tak, ako bolo schválené v Koncepcii športu, ako je schválené 

všeobecne záväzné nariadenie. Viem, že poslali hokejbalisti list všetkým poslancom. Mňa tam 

zarazila taká veta, keďže pán Lapitka chodieval na stretnutia, ktoré sme mali, že vlastne, oni 

dostali menej, lebo sa pridalo iným klubom, v takom nejakom zmysle to tam je napísané. 

Naozaj je to, tie sumy, ktoré dostali v rámci dotácií, sú vypočítané na základe údajov, ktoré 

oni poskytli a bohužiaľ ak u niektorého klubu nastane zmena v mládežníckej kategórii 

smerom nadol, že sa zníži počet detí, určite sa to výrazne prejaví na peniazoch. Ja si myslím, 

že tento spôsob možno nie je ideálny, lebo ideálny si neviem predstaviť. A neviem, ak ho 

niekto vymyslí, tak to bude super. Nikdy nebude ideálny, nikdy nebudú všetci spokojní, 

peňazí nikdy nebolo ani nebude dosť pre všetkých. Ale, čo je pozitívne na tom spôsobe 

rozdeľovania peňazí, si myslím, že je to motivujúce pre kluby, aby pracovali s mládežou a to 

sme chceli dosiahnuť. To, že tento rok je taký, aký je, predpokladám, že to motivuje tých 

predstaviteľov klubu a trénerov, aby oslovovali mládež, aby pre ďalší rok, keď sa budú 

počítať výšky dotácie, aby teda tej mládeži mali viac a na finančných prostriedkov sa to určite 

prejaví. Ako im pomôcť, či sme sa tým zaoberali. Myslím si, že pán Ing. Bobík pri VZN dal 

návrh, že keď sa nevyčerpajú finančné prostriedky z tých fondov na podporu športu, ale nie 

priamo na podporu športových klubov, lebo tie v podstate sú vyčerpané, tak aby sa 

prerozdelili pre športové kluby, ale zas to bude na základe vzorca a zas sa to bude odvíjať od 

členskej základne. Ale či to bude na konci roka reálne, to záleží od toho, ako sa ešte budú 

čerpať tie finančné prostriedky.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 


